



## مجلس الإدارة - بيان صحفي صادر بتاريخ: 28 يناير 2026

### مجموعة مقدام القابضة تحقق أداءً تاريخياً للعام المالي 2025 وتقترح مكافأة للمساهمين بنسبة 21%

الدوحة، قطر - يناير 2026 - أعلنت مجموعة مقدام القابضة (ش.م.ع.ق) ("مقدام" أو "المجموعة")، مزود الحلول التكنولوجية المتكاملة والبنية التحتية الذكية الرائد في قطر، اليوم عن نتائجها المالية الموحدة القياسية للعام المالي المنتهي في 31 ديسمبر 2025. وفي ظل الأداء القوي والتنفيذ الاستراتيجي المتميز، أعلنت المجموعة أيضاً عن اقتراح من مجلس إدارتها لتوزيع أرباح إجمالية بنسبة 21% من رأس المال، تجمع بين الأرباح النقدية وأسهم المنحة، لمكافأة المساهمين.

برئاسة الشيخ محمد بن نواف بن ناصر بن خالد آل ثاني، رئيس مجلس الإدارة، صادق المجلس على نتائج تمثل عاماً من النمو التحويلي، وتعزيز القوة المالية، والتفوق التشغيلي الاستثنائي.

#### كلمة من رئيس مجلس الإدارة: الوفاء برؤية النمو المستدام

علق الشيخ محمد بن نواف آل ثاني على هذا الإنجاز الاستراتيجي قائلاً: "يمثل العام المالي 2025 فصلاً محورياً في مسيرة تطور مقدام. لقد حققنا نمواً استثنائياً ومتوازناً في كل جوانب عملياتنا، مما عزز ريادتنا في دفع عجلة الطموح التكنولوجي والبنية التحتية في قطر. هذه النتائج الباهرة هي شهادة على متانة نموذج أعمالنا المتكامل والتزام فريقنا غير المسبوق.

الأسس الاستراتيجية التي تم تعزيزها هذا العام وضعت المجموعة على مسار النجاح المستدام في المستقبل. تقديراً لهذا الأداء وثقتنا الراسخة في الطريق أمامنا، نفخر باقتراح عائد سخي بنسبة 21% لمساهميننا. هذه المبادرة تؤكد التزامنا الجوهري بخلق قيمة مستدامة وتقديم مكافآت ملموسة لمن وضعوا ثقتهم في رؤية مقدام."

#### الأداء المالي: قفزة استثنائية في الإيرادات والأرباح

المؤشر	(مليون ريال قطري)		التغير	النمو %
	2024	2025		
الإيرادات	558.9	681.1	122.2	21.9%
إجمالي الربح	96.9	107.4	10.5	10.8%
الربح التشغيلي	48.9	53.3	4.4	9.0%
صافي الربح	37.9	41.9	4.0	10.5%
ربح السهم (ريال قطري)	0.243	0.261	0.018	7.5%

توزيعات الأرباح المقترحة: يوصي مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية بنسبة 14.75% (ما يعادل حوالي 0.1475 ريال قطري للسهم) وإصدار أسهم منحة بنسبة 6.25%، ليصل إجمالي العائد للمساهمين إلى 21%. ويعكس هذا الاقتراح القوة المالية الحالية للمجموعة وثقة الإدارة في مستقبلها الواعد.

#### تعزيز رأسمالي استراتيجي: دفع عجلة الاستقلالية والطموح

في خطوة حاسمة لضمان الاستقلالية والقوة على المدى الطويل، أكملت المجموعة بنجاح زيادة في رأس المال خلال عام 2025، حيث رفعت رأس مالها المدفوع بمقدار 25 مليون ريال قطري ليصل إلى 160 مليون ريال قطري. صُممت هذه المبادرة الاستراتيجية لتحقيق الأهداف التالية:

1. تعزيز الاستقلال المالي: تدعيم القاعدة المالية للشركة، مما يقلل بشكل كبير من الاعتماد على الديون الخارجية ويعزز الاستقلالية الاستراتيجية للمجموعة.
2. تحسين استراتيجية رأس المال: الاستفادة من الموارد المالية الداخلية القوية للتعامل بكفاءة مع بيئة أسعار الفائدة العالمية المرتفعة.
3. دفع النمو الاستراتيجي: توفير رأس مال مخصص لتمويل التوسع التشغيلي والسعي بفعالية لتحقيق فرص استثمارية جديدة وعالية القيمة تتوافق مع رؤية المجموعة.



## مجلس الإدارة - بيان صحفي صادر بتاريخ: 28 يناير 2026

إنجاز تكنولوجي رائد: قيادة عالمية في مجال الأمن الذكي  
أعلن مجلس الإدارة في عام 2025 عن إنجاز تاريخي في مجال الابتكار، حيث مُنحت المجموعة براءة اختراع أمريكية لنظامها الحصري لمراقبة الإنذار المركزي (CAMS). تدمج هذه المنصة الرائدة مرافق متعددة في شبكة ذكية موحدة للكشف الشامل عن الحرائق والاختراقات، مع وجود رابط تشغيلي مباشر مع مركز القيادة الوطني (NCC) في قطر.

تمثل براءة الاختراع الدولية اعترافاً قوياً بقدرات البحث والتطوير الداخلية لمقدم، وتُرسى بشكل راسخ موقع المجموعة كمتبرك عالمي في طليعة حلول المدن الذكية والبنية التحتية الأمنية الحرجة.

### النظرة المستقبلية: مسار واضح لخلق قيمة مستدامة

يُعرب مجلس إدارة مجموعة مقدم القابضة عن ثقة عميقة بالمستقبل، مع تمديد خالص امتنانه للثقة الراسخة من مساهميه. إن تلاقي الأداء المالي القياسي، والميزانية العمومية المعززة، والتكنولوجيا الحصرية المحمية براءة اختراع، ومحفظة المشاريع القوية ذات العقود الاستراتيجية طويلة الأجل، يُشكل معاً أساساً لا مثيل له. تُشكل هذه الركائز مجتمعة خارطة طريق واضحة لتحقيق نمو مستدام وقيمة دائمة لجميع أصحاب المصلحة.

### التميز التشغيلي: تنفيذ رؤية واضحة للمستقبل

سلط السيد إيهاب نصر، الرئيس التنفيذي للمجموعة، الضوء على عام من التنفيذ الاستثنائي والزخم الاستراتيجي:

- تسجيل تدفقات عمل جديدة قياسية: تم تأمين عقود جديدة بإجمالي قدره 900 مليون ريال قطري، مما يُظهر قوة الطلب في السوق والكفاءة التنافسية. وقد اشتملت هذه العقود على عقود مشاريع في المملكة العربية السعودية.

- حجم محفظة مشاريع غير مسبوقة: بلغ إجمالي قيمة المشاريع قيد التنفيذ حاجزاً تاريخياً يقارب 3.1 مليار ريال قطري، مما يعكس قدرات المجموعة وريادتها في السوق.

- إيرادات مستقبلية عالية الوضوح: توفر الأعمال المتبقية القائمة البالغة قيمتها حوالي 1.7 مليار ريال قطري وضوحاً استثنائياً وقابلية للتنبؤ بتحقيق تدفقات إيرادات قوية على المدى المتوسط.

- خطة نمو ديناميكية: تسهم خطط المبيعات القوية والمؤهلة القائمة على عروض مقدمة للعملاء بقيمة 1.9 مليار ريال قطري، والمدعومة بمعدل تحويل تاريخي مثبت يتراوح بين 20-30%، في وضع المجموعة على مسار مستمر لفوز بعقود مستقبلية.

- شراكات استثنائية مع العملاء: تحقيق معدل احتفاظ متميز بالعملاء بنحو 90%، وهو دليل قوي على جودة الخدمة، الموثوقية، ومثانة علاقات الشراكة طويلة الأمد مع العملاء.

### عن مجموعة مقدم القابضة (ش.م.ق.ع):

تعد مجموعة مقدم القابضة (شركة مدرجة في بورصة قطر (الرمز: MKDM))، إحدى المجموعات الوطنية الرائدة في تقديم الحلول المتكاملة في مجالات التجارة والمقاولات والخدمات التقنية المتقدمة. وانطلاقاً من دورها كشريك استراتيجي في مسيرة التنمية الوطنية، تسهم المجموعة بفاعلية في دعم التحول الصناعي والرقمي في دولة قطر، من خلال تطوير وتنفيذ بنية تحتية ذكية ومستدامة تُواكب متطلبات المستقبل وتعزز مستوى التكامل والاتصال.

### بني حلولاً متكاملة لمستقبل أكثر ذكاءً.

www.mekdamholding.com

### جهات الاتصال مع علاقات المستثمرين والإعلام:

مجموعة مقدم القابضة - الاتصالات المؤسسية وعلاقات المستثمرين

investors@mekdamholding.com

\*إخلاء المسؤولية: يحتوي هذا المستند على بيانات تطلعية تتعلق بأحداث مستقبلية وأحوال وأداء مالي. قد تختلف النتائج الفعلية بشكل كبير عن التوقعات بسبب عوامل متنوعة.

## Board of Directors - Press Release

Issued on: January 28, 2026

### Mekdam Holding Group Achieves Historic FY 2025 Performance Proposes 21% Shareholder Reward

**Doha, Qatar – January 2026** – Mekdam Holding Group Q.P.S.C. (“Mekdam” or the “Group”), the premier provider of integrated technology and smart infrastructure solutions in Qatar, today unveils its record-breaking consolidated financial results for the fiscal year ended 31 December 2025. Demonstrating formidable strength and strategic execution, the Group also announces a proposal by its Board of Directors for a total dividend distribution of 21% of share capital, combining cash dividends with bonus shares, to directly reward its shareholder base.

Under the leadership of its Chairman, Sheikh Mohamed bin Nawaf NBK Al Thani, the Board has ratified results that mark a year of transformational growth, enhanced financial robustness, and breakthrough operational excellence.

#### A Message from the Chairman: Delivering on a Vision of Sustainable Growth

Sheikh Mohamed bin Nawaf NBK Al Thani commented on this strategic milestone: “FY 2025 stands as a defining chapter in Mekdam’s evolution. We have delivered exceptional, balanced growth across every facet of our operations, solidifying our leadership in powering Qatar’s technological and infrastructural ambition. These outstanding results are a testament to the resilience of our integrated business model and the unparalleled dedication of our team.

The strategic foundations fortified this year have positioned the Group for sustained future success. In recognition of this performance and our unwavering confidence in the road ahead, we are proud to propose a generous 21% return to our shareholders. This initiative underscores our fundamental commitment to driving sustainable value and delivering tangible rewards to those who have placed their trust in Mekdam’s vision.”

#### Financial Performance: An Exceptional Leap in Revenue and Profit

Metric	(QAR Million)		Change	Growth (%)
	2025	2024		
Revenue	681.1	558.9	122.2	%21.9
Gross Profit	107.4	96.9	10.5	%10.8
Operating Profit	53.3	48.9	4.4	%9.0
Net Profit	41.9	37.9	4.0	%10.5
EPS (QAR)	0.261	0.243	0.018	%7.5

**Proposed Dividend Distribution:** The Board of Directors recommends a cash dividend of 14.75% (approximately QAR 0.1475 per share) and a bonus share issue of 6.25%, bringing the total shareholder return to 21%. This proposal reflects the Group's current financial strength and management's confidence in its promising future.

#### Strategic Capital Elevation: Fueling Autonomy and Ambition

In a decisive move to secure long-term independence and strength, the Group successfully completed a capital increase during 2025, raising its paid-up capital by QAR 25 million to QAR 160 million. This strategic initiative was designed to:

- Fortify Financial Independence:** Solidify the equity base, significantly reducing reliance on external debt and strengthening the Group's strategic autonomy.
- Optimize Capital Strategy:** Leverage robust internal financial resources to navigate the environment of elevated global interest rates efficiently.
- Fuel Strategic Growth:** Provide dedicated capital to finance organic expansion and aggressively pursue new, high-value investment opportunities aligned with the Group's vision.

#### A Super-Fortified Balance Sheet: The Foundation for Ambitious Growth

The Group dramatically reinforced its financial foundation, building a powerful and agile platform to accelerate future strategic initiatives:

- Total Assets Surge 43.6%:** Soared to QAR 565.5 million (2024: QAR 393.8 million), reflecting substantial investment in growth and capability.
- Exceptional Liquidity Position:** Current assets increased significantly to QAR 459.7 million, representing 81% of total assets. This provides outstanding operational agility and readily available capital to seize new project opportunities swiftly.
- Strengthened Equity Base:** Shareholders’ equity grew by 17.8% to QAR 270.4 million, bolstered by strong retained earnings and the successful execution of a strategic capital increase.

## Board of Directors - Press Release

Issued on: January 28, 2026

### Operational Excellence: Executing a Clear Vision for the Future

Mr. Ehab Naser, Group Chief Executive Officer, highlighted a year of exceptional execution and strategic momentum:

- **Record New Business Inflows:** Secured new contracts totaling QAR 900 million, demonstrating strong market demand and competitive prowess. These contracts included project agreements in the Kingdom of Saudi Arabia.
- **Unprecedented Project Portfolio Scale:** The total value of projects under implementation reached a landmark approximately QAR 3.1 billion, reflecting the Group's capacity and market leadership.
- **High-Visibility Future Revenue:** A substantial remaining work backlog of approximately QAR 1.7 billion provides exceptional visibility and predictability for robust revenue streams in the medium term.
- **Dynamic Growth Pipeline:** A strong and qualified sales pipeline valued at QAR 1.9 billion, supported by a proven historical conversion rate of 20-30%, positions the Group for sustained future contract wins.
- **Exceptional Client Partnerships:** Achieved an outstanding customer retention rate of approximately 90%, a powerful testament to the quality of service, reliability, and strength of long-term client relationships.

### Technological Breakthrough: Pioneering Global Leadership in Smart Security

The Board announced in 2025 a landmark achievement in innovation, as the Group has been granted a United States patent for its proprietary Centralized Alarm Monitoring System (CAMS). This pioneering platform integrates multiple facilities into a single intelligent network for comprehensive fire and intrusion detection, with a direct operational link to Qatar's National Command Center (NCC). The international patent represents a strong validation of Mekdam's in-house research and development capabilities and firmly positions the Group as a global innovator at the forefront of smart city solutions and critical security infrastructure.

### Future Outlook: A Clear Pathway to Sustainable Value Creation

The Board of Directors of Mekdam Holding Group expresses profound confidence in the future, extending sincere gratitude for the steadfast trust of its shareholders. The confluence of record financial performance, a fortified balance sheet, proprietary patented technology, and a robust portfolio of long-term strategic contracts creates an unparalleled foundation. Together, these pillars form a clear and compelling roadmap for delivering sustainable growth and enduring value for all stakeholders.

### About Mekdam Holding Group Q.P.S.C.:

Mekdam Holding Group (listed on the Qatar Stock Exchange (QSE: MKDM)), is one of Qatar's leading national groups providing integrated solutions across trading, contracting, and advanced technology services. As a strategic partner in the country's development journey, the Group plays an active role in supporting Qatar's industrial and digital transformation by delivering smart, sustainable infrastructure aligned with the demands of a more connected future.

## Building Integrated Solutions for a Smarter Future.

### Investor & Media Relations Contact:

Mekdam Holding Group - Corporate Communications & Investor Relations

 [investors@mekdamholding.com](mailto:investors@mekdamholding.com)

 [www.mekdamholding.com](http://www.mekdamholding.com)

\*Disclaimer: This document contains forward-looking statements concerning future events, conditions, and financial performance. Actual results may differ materially from those projected due to various factors.

2/2